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MAURO SIROTNJAK:  

- Zahvaljujem.  

Poštovani predsjedniče, gradonačelniče, zamjenice, zamjeniče, poštovane kolegice i 

kolege, predstavnici gradskih upravnih tijela i gradskih tvrtki,  

dakle moje pitanje vezano je za generalni urbanistički plan odnosno Gradska uprava je 

prije skoro dva mjeseca točnije 6.12. uputila prijedloge odluka o izmjenama i dopunama 

Generalnog urbanističkog plana Zagreba i Sesveta u savjetovanje s javnošću koje je završilo 

početkom siječnja odnosno 5.1.  

Kao što znamo prije upućivanja odluka u savjetovanje s javnošću provedena su javna 

savjetovanja sa strukom u suradnji s Društvom arhitekata Zagreba te po prvi puta provedena 

široka participacija vijeća gradskih četvrti i mjesnih odbora u ranom procesu pokretanja 

izmjena i dopuna plana, a također na Skupštini smo u 5. mjesecu usvojili Izvješće o stanju u 

prostoru te u 7. mjesecu izvješća o inicijativama za pokretanje izmjena i dopuna plana, GUP-a 

Zagreba i Sesveta koje su definirale specifične potrebe za izmjenama planova, što smo u 

načelu i pretpostavljali. No budući da je proces savjetovanja s javnošću okončan a obzirom na 

veliki interes ranije spomenutih dionika i javnosti smatram da je od interesa javnosti pružiti 

informaciju o daljnjem procesu koji slijedi po završetku savjetovanja te prema tome ovim 

putem molim predstavnicu nositelja izrade plana, gospođu Opertu, za informiranjem o 

rezultatima savjetovanja odnosno daljnjim koracima vezano uz proceduru izmjena i dopuna 

generalnih urbanističkih planova Zagreba i Sesveta.  

Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Odgovor će dati pročelnica Operta. Izvolite. 

 

TATJANA OPERTA:  

- Poštovani predsjedniče, poštovani gradonačelniče, zamjenici gradonačelnika, gradski 

zastupnici,  

kao što znate Odluka o izradi izmjena i donošenja generalnog urbanističkog plana 

grada Zagreba i grada Sesveta je bila sada u javnom savjetovanju sukladno Zakonu o 

prostornom uređenju gdje je navedeno da se odluka prije upućivanja na Gradsku skupštinu 

mora dati u javno savjetovanje. Prikupili smo oko tridesetak primjedbi na samu odluku, neke 

primjedbe su prihvaćene neke nisu, to imate u izvješću koje je objavljeno na web stranicama 

Grada Zagreba. Paralelno s tim sukladno propisima o zaštiti okoliša i zaštiti prirode uputili 

smo mišljenje ministarstvu da li je potrebno provesti ocjenu o potrebi strateške procjene 

utjecaja na okoliš. Dobili smo da trebamo i za jedan i za drugi GUP provesti tu ocjenu. Isto 

tako i utjecaj na ekološku mrežu moramo provest. To će se provesti unutar roka od 30 dana 

gdje smo zatražili sad trenutno mišljenja od nadležnih tijela na očitovanje da li je potrebno 

provesti ocjenu. Nakon toga što se to završi moramo našu ocjenu, kada utvrdimo da li je 

potrebna strateška ili nije, poslat ponovno ministarstvu da ono potvrdi da smo dobro ocjenu 

donijeli i ukoliko je onda dostavljamo taj svoj prijedlog vijećima gradskih četvrti sukladno 

Poslovniku Grada Zagreba i nakon toga ćemo isto uputiti na Gradsku skupštinu.  

Zahvaljujem.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Želite li zastupniče dodatno objašnjenje? Ne želite. Dobro.  

 


